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Paragraf 184 Ärendenummer VON2023/57 

Svar på motion om TV-kanaler på äldreboenden 

Beslut 
1. Vård- och omsorgsnämnden avslår motionen och skickar svaret till 

kommunstyrelsen. 

Reservationer 
Solweig Sundblad (S), Sara Skoglund (S) och Anette Lindgren (S) reserverar sig 
mot beslutet. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 3 april 2023 (§ 47) att skicka en motion från 
Solweig Sundblad (S) om TV-kanaler på äldreboenden till vård- och 
omsorgsnämnden för beredning. 

Motionären föreslår ”att man snarast inför ett utökat TV-kanalutbud i alla 
gemensamhetslokaler på våra äldreboenden”. 

Vård- och omsorgsnämnden beslutade 25 oktober 2023 (§ 127) att föreslå 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Kommunstyrelsen beslutade 9 januari 2024 att skicka tillbaka motionen till vård- 
och omsorgsnämnden för ytterligare beredning. Vård- och omsorgsnämnden 
ombads ange exakta kostnader och tänkbara sociala effekter till följd av att 
genomföra motionens förslag. 

Vård- och omsorgsförvaltningens bedömning 
Digitaliseringschef Magnus Nideborn utredde under våren 2024 bland annat hur 
mycket det skulle kosta att tillhanda ett utökat TV-utbud i omvårdnadsboenden. 
Den årliga kostnaden uppskattades till 548 000 kronor. Till detta kommer en 
engångskostnad på 120 000 kronor. 

Magnus Nideborn för ett resonemang om svårigheten i att beräkna en exakt 
kostnad:   

”Priserna som redovisas för TV är att betrakta som listpriser och kan i vissa fall 
sänkas eller helt förhandlas bort vid en större upphandling. Då frågan till respektive 
boende inte inne innehöll frågan om antalet gemensamhetsrum med tv utan bara 
frågan hur många gemensamhetsrum som fanns kan antalet tv-apparater vara 
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något för högt och där med även årskostnaden. EHB har, som jag uppfattade det, 
ett grundutbud om 15 kanaler som ingår i hyran vilket gör att kostnaderna i EHB:s 
fastigheter blir noll.” 

Ett ökat TV-kanalutbud i gemensamhetslokalerna skulle kunna innebära att de 
boende i ökad utsträckning vistas i sagda lokaler, vilket i sin tur kan öka känslan av 
gemenskap. Det ökade utbudet kan också innebära att de boende upplever en 
bättre möjlighet till underhållning. Då många av de boende är multisjuka är det 
dock svårt att säga i vilken grad som gemensamhetslokalernas utökade TV-
kanalutbud skulle komma de boende till nytta. 

Vård- och omsorgsförvaltningens förslag till vård- och omsorgsnämnden 
1. Vård- och omsorgsnämnden avslår motionen och skickar svaret till 

kommunstyrelsen. 

Arbetsutskottets beredning 
Vård- och omsorgsnämndens arbetsutskott har berett ärendet den 4 december 
2024 och överlämnat ärendet till vård- och omsorgsnämnden utan eget 
ställningstagande. 

Yrkanden 
Solweig Sundblad (S) yrkar att motionen bifalls. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, förvaltningens förslag till 
beslut och Solweig Sundblads (S) yrkande. 

Ordföranden ställer först frågan om vård- och omsorgsnämnden kan besluta i 
enlighet förvaltningens förslag till beslut och finner så. 

Ordföranden ställer sedan frågan om vård- och omsorgsnämnden kan besluta i 
enlighet med Solweig Sundblads (S) yrkande och finner avslag. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen, för åtgärd 
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